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E M L É K E Z T E T Ő 
a Rejtő Sándor Könnyűipari és Környezetmérnöki Kar Kari Tanácsának 

2017. február 14-én tartott üléséről 
 
 
Helye: 103. tanácsterem 
Jelen vannak: Lásd a jelenléti íven 
Dr. Koltai László levezető elnök tájékoztatta az ülésen résztvevőket, hogy a szavazati joggal 
rendelkező HÖK tagok közül egy hallgató lemondása miatt átmenetileg 17 szavazati jogú tag van, 
akik közül jelen van 13 fő, tehát az ülés határozatképes. (Az ülésre később érkezett még 2 fő 
szavazati jogú tag, így végül 15 fő volt jelen.) 
Kimentette magát Derék Zoltán és Kiss László. Dr. Kisfaludy Márta az intézetigazgatói szavazati 
jogát dr. Hottó Évára ruházta át. 
Az emlékeztető hitelesítésére felkérte Szabó-Zsidai Krisztinát. 
Az ülésről hangfelvétel készült, mely a Dékáni Hivatalban hozzáférhető. 
 
A Kari Tanács egyhangúan elfogadta a napirendi pontokat (13 igen, 0 nem, 0 tartózkodás). 
 
Dr. Kisfaludy Márta köszöntötte a megjelenteket, valamint megköszönte a sikeres záróvizsgák 
lebonyolításában résztvevők munkáját. Megjegyezte, hogy szorgalmi időszakon kívül is akad 
bőven adminisztrációs teendő a kar dolgozói számára. Továbbá bejelentette, hogy a félév során az 
Oktatási Hivatal ellenőrzést végez az egyetemen, aminek kapcsán a kar vezetése is megvizsgálja 
az oktatók és hallgatók hozzáállását az óratartáshoz, amelyről jegyzőkönyv készül majd.  
 
1. Integrált Tudományok Szakkollégiuma alapítása 
Előadó: Dr. Koltai László 
Stratégiai célként volt kitűzve a kari tehetséggondozás fejlesztése, így a kar is – hasonlóan több 
egyetemi karhoz- szakkollégiumot alapít. Ennek alapköveit most el kell kezdeni letenni, hogy a 
jövőben a műszaki-, művészeti illetve természettudományi területeken tanuló, érdeklődő és 
tehetséges hallgatók, fiatalok több lehetőséget kaphassanak képességeik kibontakoztatására, 
megmutatására. Ennek érdekében programok szervezése, előadók meghívása, tudományos 
műhelyek működtetése lenne a legfontosabb teendő. Ezt az intézetek már most is csinálják, de így 
most szervezettebb keretei lennének. Lehetséges, hogy országos pályázatokon támogatást is 
nyerhetünk ehhez a munkához. 
Az Integrált Tudományok Szakkollégiuma elnevezéssel induló, a karon belül létrejövő civil 
szervezet alapításának koordinálását dr. Koltai László látja el, a Kari Tanács tagjainak 
felhatalmazását kérte a szakkollégium Szervezeti és Működési Szabályzatának kidolgozásához. 
Az elnököt és vezetőséget majd később választja meg a megfelelő fórum. 
Dr. Kisfaludy Márta a hallgatók segítségét is várja a szakkollégium megalapításához. Papp Zsolt 
örömmel és egyben meglepetéssel hallott a szakkollégium megalapításának lehetőségéről, 
támogatta a kezdeményezést és kérte az alapok kidolgozásához a Rejtő HÖK bevonását. 
A program indulásának időpontjával, finanszírozásával, lehetséges helyével kapcsolatban 
érdeklődött.  
Dr. Koltai László a szakkollégium alapításához szükséges menetrendet, időpontokat ismertette, a 
Kari Tanács és a Szenátus után még az Oktatási Hivatal regisztrációjára is szükség van. A 
finanszírozás a kar keretéből és jó esetben pályázati pénzből történne. A megalapítás és 
működtetés elképzelhetetlen a hallgatók bevonása nélkül. A szakkollégium külön termet egyelőre 
valószínűleg nem kap, de nem is ez a lényeg, elsődleges célnak azt tekinti, hogy a karon 
egyáltalán létezzen az Integrált Tudományok Szakkollégium, a további teendőket a jövőben 
pontosítják a fejlődés érdekében. 
Bodáné dr. Kendrovics Rita is jelezte, hogy egy külön szoba alkalmas lenne a pályázatok 
jóvoltából beszerzett szakkönyvek, anyagok tárolása is, ez gond volt más karon is. A Könyvtár is 
biztosíthatna erre külön helyet, főleg, ha az új Kandó kollégiumban lesz rá hely. 
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Egyéb észrevételek: Papp Zsolt az 5. pont j.) bekezdésében leírtakról kérdezett, „az RKK elnöke” 
elírás, javítva: az RKK Kari Tanácsának elnöke.  Dr. Gregász Tibor a 6. pont 10) és 12) pontok 
megfogalmazását észrevételezi, javaslata alapján a 10) pont átírásra kerül: 
10) Ápolja a műszaki tudományok – elsősorban: az RKK által gondozott szakokhoz 
tartozó szakmaterületek, design, műszaki és természettudományok – szakmai és kulturális 
örökségét; 
12)  A szakkollégium hallgatói számára törekszik biztosítani a kollégiumi együttlakás 
lehetőségét. 
 
A Kari Tanács egyhangúan támogatta az Integrált Tudományok Szakkollégiuma alapítását a 
módosított szöveggel (14 igen, 0 nem, 0 tartózkodás). 
 
2. Az RKK HÖK 2016. évi költségvetési beszámolója 
Előadó: Papp Zsolt 
Az egyetemi szabályzat szerint normatívából finanszírozott a Rejtő HÖK működése, amely összeg 
a hallgatói létszámmal egyenesen arányosan alakul. Elmondta, hogy az évek során csökkent a 
hallgatói létszám, így ezzel azonos módon az említett összeg/keret is. Eltérések mutatkoztak a 
tervezett és tényleges költésekben, amelynek oka többek között a HÖK vezetésének változása, az 
új beszerzési szabályzat, az irodaszer igények jelentkezése. Újabban az EHÖK bevonásával, 
együttműködésével tudja az RKK HÖK fedezni a működési költségeket, mivel a költségek egyre 
nőnek és két, régebben kari rendezvény is egyetemi szintűvé nőtte ki magát. A szervezést a kari 
HÖK vállalja továbbra is. Dékán asszony kérdésére elmondta, hogy az Educatio kiállítás 
szervezése teljes egészében a kancellária, az EFOTT pedig az EHÖK feladata. Papp Zsolt 
beszámolt arról, hogy támogatják hallgatói közösségek/körök kialakítását, Kvíz Kör néven már egy 
éve működik is egy szerveződés, akik külső helyszíneken vagy házon belül kulturális témájú 
vetélkedőket szerveznek. Az mosat alakuló Rejtő Műhely működését is támogatni fogják, ennek 
területe illene a szakkollégiumi programba is. 
Dr. Kisfaludy Márta örömmel vette a gondosan összeállított, felépített beszámolót. Kérte, hogy a 
kvíz klub rendezvényeit és a jövőbeli sport programokat tegyék publikussá a honlapokon, hogy 
minél több hallgatót elérjenek. A 2017 perces mozgás idén az egyetemi nap keretében kerül 
megrendezésre, mert önálló programként nem vonzott elég érdeklődőt. 
Dr. Koltai László a vezetőképző programokról érdeklődött, amelyek kiadásai eléggé magasnak 
tűnnek. A HÖK vezetői szerint nagy szükség van ezen tréningek megtartására ahhoz, hogy a 
hallgatói önkormányzatok működni tudjanak. A probléma az utánpótlással, illetve  a hallgatók  
elhivatottságával van.  
 
A Kari Tanács egyhangúan elfogadta a RKK HÖK 2016. évi költségvetési beszámolóját (15 igen, 0 
nem, 0 tartózkodás) 
 
3. Egyebek 
Dr. Kisfaludy Márta bejelentette, hogy a Környezetmérnöki Intézetben egy fő számára egyetemi 
docensi pályázat kiírására került sor.  
Ugyancsak kiírásra kerül nemsokára az oktatási dékánhelyettesi pályázat, mivel Dr. Koltai László 
megbízatása június 30-án lejár. Ismertette, hogy a vonatkozó szabályzat szerint milyen 
követelményeknek kell megfelelnie a leendő dékánhelyettesnek. 
Dr. Koltai László beszámolt a FOSZK képzés sikeres regisztrációjáról az Oktatási Hivatalnál. 
Három helyszínen indul meg az oktatás szeptembertől: Budapesten, Salgótarjánban és Kisvárdán. 
Pásztor Ildikó megköszönte a HÖK segítségét az idei beiskolázási szezonban és kérte a 
dolgozókat, hogy jelezzék neki, hogy hol, mikor melyik középiskolában tartottak tájékoztatót, mert 
beszámolót kell készíteni. Jelezte még, hogy minden dolgozót kérni fog egy körlevélben, hogy 
frissítse és adja le az önéletrajzát, mert az egyetemi vezetés összegyűjti. 
Füzér Zsófia minden oktatót meghívott a Felező Bálra illetve kéri, hogy a részvételről küldjenek a 
meghívottak visszajelzést. 
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Határozatok 
 
 

RKK-KT-LVI/2/2017 
A Kari Tanács egyhangúlag jóváhagyta az Integrált Tudományok Szakkollégiuma alapításának 
beterjesztett dokumentumát.   (14 igen, 0 nem, 0 tartózkodás) 
 
RKK-KT-LVI/3/2017 
A Kari Tanács elfogadta a RKK HÖK 2016. évi költségvetési beszámolóját (15 igen, 0 nem, 0 
tartózkodás) 
 
 

k.m.f.  
 
 
 
Az emlékeztetőt készítette: Pásztor Ildikó            
 
 
 
Hitelesítette: Szabó-Zsidai Krisztina 


